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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-26 

Rijeka,  14. 14. studenog 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 41. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  14. studenog 2022. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 39. i 40. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

1. Usvajanje komunalnih prioriteta za područje MO Srdoči za 2023. godinu 
2. Organizacija programa rada „Doček Svetog Nikole 2022“ 
3. Pristigli dopisi 
4. razno  

 
 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči otvara raspravu o komunalnim prioritetima za 2023. godinu. Svaka stavka 
se posebno obrađuje. Vijećnik Urek izražava protivljenje usvajanju prijedloga kojim bi se postavio znak 
zabrane zaustavljanja i parkiranja u Ulici Srdoči od brojeva 43/1 do 43/5. Nakon rasprave Vijeće MO 
Srdoči jednoglasno je donijelo odluku o usvajanju sljedeće liste komunalnih prioriteta koji će se realizirati 
na području MO Srdoči tijekom 2023. godine. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo komunalne prioritete za 2023. godinu 
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Red.br. 

NAZIV Plan 2023 

  
MO SRDOČI  

UKUPNO: 
MO 1.126.000,00 

1 
Elaborat postave para prometnih znakova prava prednosti prolaska 

u Ulici Kurirski put kod kućnog broja 1 i kod kućnog broja 9 
SP 3.000,00 

2 
Realizacija postave para prometnih znakova prava prednosti 

prolaska u Ulici Kurirski put kod kućnog broja 1 i kod kućnog broja 9 
SP 6.000,00 

3 
Elaborat povećanja stupnja sigurnosti u ulicama Kurirski put, 

Tonžino i Markovići 
SP 5.000,00 

4 

Elaborat privremene regulaicje prometa za vrijeme izvođenja radova 

povećanja stupnja sigurnosti u ulicama Kurirski put, Tonžino i 

Markovići 

SP 2.000,00 

5 
Realizacija povećanja stupnja sigurnosti u ulicama Kurirski put, 

Tonžino i Markovići 
SP 80.000,00 

6 

Elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja radova 

postave usporivača prometa tipa umjetne izbočine u Ulici Markovići 

kod kućnog broja 26A 

SP 2.000,00 

7 
Realizacija postave usporivača prometa tipa umjetne izbočine u Ulici 

Markovići kod kućnog broja 26A 
SP 16.000,00 

8 

Realizacija postave vertikalne signalizacije i iscrtavanje horizontalne 

signalizacije za usporivač prometa tipa umjetne izbočine u Ulici 

Markovići kod kućnog broja 26A  

SP 13.000,00 

9 
Nastavak hortikulturnog uređenja rotora na raskrižju Ulice Gustava 

Krkleca i Ulice Mate Lovraka 
ZKD 10.000,00 

10 
Hortikulturno uređenje zelene površine jugoistočno od  kružnog toka 

Martinkovac  
ZKD 12.000,00 

11 
Elaborat postave znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja u Ulici 

Srdoči od kućnog broja 43/1 do kućnog broja 43/5 
SP 2.000,00 

12 
Realizacija postave znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja u Ulici 

Srdoči od kućnog broja 43/1 do kućnog broja 43/5 
SP 3.000,00 

13 
Sanacija nogostupa i rubnjaka u Ulici Miroslava Krleže od kućnog 

broja 16 do kućnog broja 20 
R+ 120.000,00 

14 
Opremanje dječjeg igrališta U Ulici Bartola Kašića sjeverno od  

kućnog broja 14 
ZKD 43.000,00 

15 
Opremanje dječjeg igrališta U Ulici Antuna Branka Šimića južno od  

kućnog broja 56 
ZKD 48.000,00 

16 
Hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici Srdoči južno od 

kućnog broja  65A. 
ZKD 4.000,00 
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17 
Hortikulturno uređenje površine sa klupicama u Ulici Srdoči  južno od 

kućnog broja 64 
ZKD 8.000,00 

18 
Postava vrata na dječjem igralištu južno od zgrade u Ulici Srdoči kod 

kućnog broja 59 
ZKD 7.000,00 

19 
Uređenje dječjeg igrališta U Ulici Bartola Kašića sjeverno od  kućnog 

broja 14 
ZKD 7.000,00 

20 
Uređenje dječjeg igrališta U Ulici Antuna Branka Šimića južno od  

kućnog broja 56 
ZKD 35.000,00 

21 
Uređenje podloge za postavu  fitness sprava uz stazu prema 

igralištu s loptom u ulici Dobriše Cesarića sjeverno od broja 24  
ZKD 5.000,00 

22 
Postava fitness sprava uz stazu prema igralištu s loptom u ulici 

Dobriše Cesarića sjeverno od broja 24  
ZKD 60.000,00 

23 Elaborat uređenja raskrižja Mate Lovraka-Bartola Kašića-Srdoči SP 5.000,00 

24 
Elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja radova 

uređenja raskrižja Mate Lovraka-Bartola Kašića-Srdoči 
SP 2.000,00 

25 Realizacija uređenja raskrižja Mate Lovraka-Bartola Kašića-Srdoči SP 67.000,00 

26 
Elaborat izvedbe uzdignutih ploha s pješačkim prijelazom u Ulici 

Dobriše Cesarića kod kućnih brojeva 8 i 24 
SP 5.000,00 

27 

Elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja radova 

izvedbe uzdignutih ploha s pješačkim prijelazom u Ulici Dobriše 

Cesarića kod kućnih brojeva 8 i 24 

SP 2.000,00 

28 
Realizacija izvedbe uzdignutih ploha s pješačkim prijelazom u Ulici 

Dobriše Cesarića kod kućnih brojeva 8 i 24 
SP 72.000,00 

29 
Uređenje površine za postavu sprava za vježbanje na igralištu  u 

ulici Gustava Krkleca kod kućnog broja 4 
ZKD 6.000,00 

30 
Postava fitness sprava za vježbanje na igralištu u Ulici Gustava 

Krkleca kod kućnog broja 4 
ZKD 90.000,00 

31 
Uređenje pristupne staze sa sjeverne strane  dječjeg igrališta u Ulici 

Gustava Krkleca kod kućnog broja 4  
ZKD 11.000,00 

32 
Postava nosača za obruče na košarkaško igralište u Ulici Gustava 

Krkleca  kod kućnog broja 4 
ZKD 10.000,00 

33 Postava klupa uz stazu između zgrada u Ulici Gustava Krkleca ZKD 17.000,00 

34 
Hortikulturno uređenje zelene površine  između zgrada u Ulici 

Gustava Krkleca 
ZKD 7.000,00 

35 
Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete u Ulici Bartola 

Kašića kod kućnog broj 1 i kućnog broja 2  
EN 3.000,00 

36 
Radovi za proširenje javne rasvjete u Ulici Bartola Kašića kod 

kućnog broj 1 i kućnog broja 2  
EN 10.000,00 
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37 
Oprema za proširenje javne rasvjete u Ulici Bartola Kašića kod 

kućnog broj 1 i kućnog broja 2  
EN 8.000,00 

38 
Hortikulturno uređenje zelene površine u okolišu dječjeg igrališta u 

Ulici  Srdoči južno od kućnog broja 59  
ZKD 9.000,00 

39 
Uređenje pješačke staze sa južne strane zgrade u Ulici Tina Ujevića 

kod kućnog broja 24 
ZKD 7.000,00 

40 
Uređenje nogostupa u Ulici  Tina Ujevića od kućnog broja  6 do 

kućnog broja 24 
R+ 60.000,00 

41 Označavanje parkirnih mjesta u ulici Tina Ujevića  SP 14.000,00 

42 
Postava prometnog ogledala za izlaz iz ulice Ante Modrušana, 

odvojak kod broja 30 
SP 3.000,00 

43 
Postava dvoredne ograde u Ulici Ante Modrušana od kućnog broja 

30A do kućnog broja 30 B 
R+ 20.000,00 

44 Postava dodatnih dječjih sprava na igralištu u Ulici Dobriše Cesarića  ZKD 52.000,00 

45 
Postava malih golova na nogometnom igralištu u Ulici  Dobriše 

Cesarića  
ZKD 8.000,00 

46 
Postava stola na zelenoj površini uz klupu s naslonom u blizini  

dječjeg igrališta u Ulici  Dobriše Cesarića  
ZKD 9.000,00 

47 
Uređenje podloge na dječjem igralištu u Ulici Dobriše Cesarića te 

postava ograde sa vratima. 
ZKD 68.000,00 

48 
Sadnja stabala sa južne i istočne strane dječjeg igrališta u ulici 

Dobriše Cesarića  
ZKD 8.000,00 

49 Uređenje novog dječjeg igrališta u ulici Tonžino kod kućnog broja 22 ZKD 30.000,00 

50 
Uređenje novog parka za pse u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od 

kućnog broja 36 
ZKD 29.000,00 

51 Prometno ogledalo sjeverno od Bartola Kašića 6 R+ 3.000,00 

 
 

 
AD 2 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju programa rada „Doček Svetog Nikole“. Nakon rasprave 
Vijeće je jednoglasno odlučilo da će se za planirani budžet po ovom programu u iznosu od 6.500,00 kn 
kupiti slatkiši, grickalice, adventski kalendari i drugo potrebno za prigodan poklon. Očekuje se oko 120 
djece koja će poklon preuzeti osobno te se planiraju i slatki pokloni za školsku djecu (30 učenika) OŠ 
Srdoči koji polaze školu po posebnom programu, kao i za simbolične sitne slatkiše za djecu nižih razreda 
OŠ te djece koja će ići na misno slavlje povodom ovog blagdana. Podjela poklona održati će se u 
prostorijama MO Srdoči.  
Zaključak:  

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD3 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisom Rijekaplusa, voditeljice 
prometnog odsjeka Ane Tomljanović, kojom se traži prenamjena sredstava neutrošenih u realizaciji 
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projekta označavanja crvenom bojom pješačkog prijelaza kod Gustava Krkleca 2. Vijeće je zatražilo da 
se sa crvenom termoplastikom označi pješački prijelaz kod crkve (Marije Grbac 62) gdje se u župnoj 
dvorani redovno odvija nastava za jedno razredno odjeljenje učenika OŠ Srdoči zbog prostornih razloga, 
da bi se nastava u toj školi mogla odvijati u jednoj smjeni.   
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo prenamjenu financijskih sredstava kojom bi se 
omogućilo postavljanje crvene termoplastike na pješački prijelaz kod Marije Grbac 62., 
što bi u ukupnom trošku iznosilo 9.000,00 kn 

 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Dalibora Sušnja koji upozorava na duboke 
rupe na propalom nogostupu kod HEP-a u Ulici Dražice Zamet kod broja 134 A. Na ovom mjestu veću 
su se otvarale rupe. Predsjednik kaže da je također u više navrata intervenirao prema Gradu Rijeci zbog 
vrlo opasnog nogostupa u blizini a koji se nalazi u nastavku prema Diračju cca 50 m dalje ali nikad nije 
došlo do sanacije.  
Zaključak:  

 vijeće je navedeno primilo na znanje, dopis će se uputiti nadležnim službama Odjela 
za komunalni sustav 

 
 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Tomislava Potočnjaka koji upozorava na 
pogibeljne situacije u Ulici Tina Ujevića od broja 33 do 47 koji se nastavlja od Dragutina Tadijanovića 
gdje nesavjesni vozači razvijaju nedozvoljene brzine. Dopisom se ukazuje na školsku djecu i majke sa 
kolicima za bebe koje se nemaju gdje skloniti od jurećih automobila. Predlaže postavljanje stupića.  
Zaključak:  

 vijeće je navedeno primilo na znanje. Kako se prijedlozi za komunalne prioritete za 
primaju do svibnja jer se tada trebaju poslati nadležnim službama, navedeni prijedlog 
nije moguće realizirati u 2023. godini, osim ako ne ostane neutrošenih, ukoliko ih 
ostane vijeće će pokušati realizirati prijedlog 

 
 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Michaela Podnera koji ukazuje na 
problem nepostojanja nogostupa od autobusne stanice u ulici Dražice - Zamet kod HEP-a do benzinske 
pumpe i dalje prema objektima gdje radi velik broj ljudi. Postavlja pitanje kada je u planu izgradnja 
nogostupa od postrojenja Elektroprimorja do rotora. Predsjednik kaže da je ovo pitanje već u više navrata 
bilo aktualizirano pred službama Odjela za komunalni sustav Grada Rijeke. Ovaj problem biti će jako 
teško riješiti jer se ne može jednostavno izvlastiti vlasnike okućnica koje su do ceste.  
Zaključak:  

 vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputiti će se zamolba Odjelu za urbanizam, 
Odjelu za komunalni sustav te Hrvatskim cestama da zajednički osmisle pravac 
rješavanja ovog problema jer je za to potrebna koordinacija sve tri službe 

 
 

 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Edina Gosića koji ukazuje na parkirane 
automobile u ulici Markovići kod boćališta gdje mnoga djeca idu u školu cestom na kojoj ne postoji 
nogostup, nepregledna je i brzo se vozi. Predsjednik kaže da je Vijeće MO Srdoči u više navrata tražilo 
od policije da intervenira po tom pitanju no kada bi ophodnja došla automobili kod boćališta više nisu bili 
parkirani jer je velik vremenski protok vremena od kada se preko sjednice dopis uputi policiji. 
Zaključak:  

 stranka će se uputiti da u trenutku kada vidi ovako parkirane automobile sama dojavi 
policiji problem kako bi se moglo pravovremeno reagirati 

 
 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Mire Grgurevića koji opetovno traži  da 
vijeće izloži prijedlog nadležnim službama da se na potezu zelenog pojasa preko puta Plodina u ulici 
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Antuna Branka Šimića, ispod stambenog niza u ulici Srdoči od 59 do 66, organizira 50-tak parkirnih 
mjesta usjekom u zelenu padinu. 
Zaključak:  

 uputiti će se dopis nadležnim službama Odjela za komunalni sustav i Odjela za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 

 
 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Borisa Vidovića, koji tražio od vijeća 
dopuštenje da se spusti rub nogostupa kako bi se moglo pristupiti vozilima do dijela parcele zgrade koji 
bi se mogao koristi za potrebe parkinga.  
Zaključak:  

 uputiti će se dopis nadležnim službama Odjela za komunalni sustav i Rijekaplusu 
 
 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju pristiglog dopisa Sergia Bistričića kojim se predlaže da 
Vijeće MO Srdoči prijavi program Riječkog programa lokalnog partnerstva za akciju postave klupice u 
ulici Bartola Kašića na način da se može koristiti za sjedenje  izmicanjem van prostora (nepravilnog) 
parkiranja automobila. Predsjednik predlaže a vijeće se slaže da stanovnik sam prijavi navedeno kao 
svoj prijedlog Riječkog programa lokalnog partnerstva koji je i zamišljen na način da stanovnici 
organizirani u grupama samostalno ovaj način financiranja koriste za ostvarivanje malih akcija u svojem 
okolišu. 
Zaključak:  

 vijeće  će predložiti stanovniku da samostalno prijavi navedenu akciju 
 
 
 

 
AD4 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa predloženim dopisom Direkcije zajedničkih 
komunalnih djelatnosti kojim se javlja vijeću da se još neće krenuti sa radovima na lokaciji fitness parka 
Tonžino za koji je kao dio troška u 2022. godini izdvojeno ukupno 564.000,00 kn. Radovi još neće 
započeti iz razloga što je više velikih projekata napravljeno na području MO Srdoči a drugi dijelovi grada 
su na čekanju. Vijećnici su nezadovoljni jer se projekt trebao završiti tijekom kalendarske 2022. godine, 
organizacija radova od strane Odjela za komunalni sustav. Vijećnici navode da se taj projekt rasteže još 
od 2017. godine kada je naručena tehnička dokumentacija za fitness park u iznosu od 35.000,00 kn, kao 
i da se vijeće samo organiziralo da dogovori nastavak radova sa susjedima koji su djelomično uzurpirali 
parcelu nakon što više od godinu dana Odjel za komunalni sustav nije razriješio situaciju sa ilegalno 
odloženim građevinskim materijalom. Dalje navode da se to što su kao vijeće aktivni i konkretno i 
dugoročno osmišljavaju projekte pa tako i one velike nije razlog ad ih se zbog toga kazni ili prolongira te 
kažu da će dati još malo vremena da se krene u to i onda će inzistirati. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno izražava nezadovoljstvo što su zakazani radovi prolongirani 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:45 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od šest  (6) stranica. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 


